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Er zijn bij ons verschillende klachten binnen gekomen over handhaving in de Ronde Hoep. Vele 
mensen maken zich zorgen of de huidige situatie in overeenstemming is met het toegestane. 
1   Is de dijk privé bezit of in bezit van Gemeente of Waternet?

Er worden gronden toegeëigend, wat de verkeersveiligheid niet 
ten goede komt. 
Omdat dit een buitengebied is, zouden wij dit graag in kaart 
gebracht zien worden, zodat er gehandhaafd kan worden.

NB  

2 Bij het Regionaal Veiligheidsplan missen wij het onderdeel 
verkeersveiligheid. Is hier een verklaring voor?

NB  

3 Leergeld

De groep ouders met onvoldoende geld voor de schoolspullen 
van hun kinderen wordt groter. Stichting Leergeld Nederland 
zag het aantal hulpaanvragen dit jaar flink stijgen. Naast ouders 
die leven van een uitkering, hebben ook werkende ouders 
steeds vaker ondersteuning nodig.

Ouder-Amstel is niet aangesloten bij een stichting Leergeld.

 

·      Is de portefeuillehouder het met ons eens dat alle gezinnen 
in onze gemeente voldoende financiën moeten hebben om 
onderwijs gerelateerde uitgaven te doen en zijn er gezinnen 
bekend waar dat niet het geval is?

·      Zijn er andere mogelijkheden voor inwoners van Ouder-
Amstel om ondersteuning te krijgen voor zaken als fietsen, 
rugtassen, rekenmachines of laptops?

o   Zo ja, kan de portefeuillehouder ervoor zorgen dat hier meer 
bekendheid over komt in de gemeente?

o   Zo nee, kan de portefeuillehouder uitzoeken of we op korte 
termijn bij een stichting leergeld aan kunnen sluiten of zelf 
een mogelijkheid tot ondersteuning bieden?

D66  

4 Gelukkig is Ouder-Amstel wel aangesloten bij het jeugdfonds 
sport en cultuur. 

Kan de portefeuillehouder ervoor zorgen dat ook hier meer 
aandacht voor komt in de lokale krant en op social media?

D66  

5 Kantine Bindelwijk

D66 heeft begrepen dat de huidige exploitant van de kantine in 
Bindelwijk per 31 december a.s. stopt en dat er door de 
gemeente nog geen actie is ondernomen om een nieuwe 
exploitant te vinden. Ook hoorden wij dat de huidige exploitant 
een Ouderkerkse kandidaat-opvolger heeft. 

D66



Is de portefeuillehouder het met ons eens dat de kantine 
belangrijk is voor de sportverenigingen die gebruik maken van 
Bindelwijk?

6 Is de portefeuillehouder bezig met zoeken naar een opvolger? D66

7 Waarom is de kandidaat nog niet benaderd? D66


